

PROTOKOLL

| | | |
|--------------------|--|--|
| Ärende: | Styrelsemöte SNBK | |
| Tid: | 2018-08-14 Kl.18.30 | |
| Plats: | Klubbstugan | |
| Närvarande: | Milan Kolar Claes Backlund Stefan Norberg | Mårten Andersson Yngve Carlsson Åke Medén |

§1 Öppnande av mötet.

Mötet öppnades av ordföranden.

§2 Genomgång av föregående protokoll.

Protokollet lades till handlingarna.

§3 Genomgång av det ekonomiska läget.

15000 kr i medlemsskulder med sista betaldatum 180731. Diesel ska faktureras för 52000 kr i dagsläget. Vinteruppläggningar tillkommer också, med en hittills okänd summa. Inglasningen föreslås finansieras ur investeringsfonden (drygt 50000 kr blir slutnotan). Bygglovskostnader för inglasning samt Erik F och Connys balkongbygge har separerats av Yngve.

§4 Varvsfrågor.

Inglasning: En del arbete återstår. Målning sker till våren. Höksilhuetter behöver sättas upp, då flera fåglar har kraschat mot rutorna.. En gasolgrill bör ersätta nuvarande kolgrill. Beslut om detta tas på nästa varvsmöte. Ramp kan ev. byggas för att rullstolsburna ska ta sig upp på altanen. En ny trapp behövs, gärna hopbyggd med den kommande solaltanen framför inglasningen.

Utförda arbeten: En avstämning av sommaren sker på nästa varvsmöte.

Läget inför höstupptagning: Maria har fått in förfrågningar från några nya medlemmar.

Övriga varvsfrågor: Conny ska kontakta Göran Schills fru för att få klartecken att rensa bland balkarna bakom traktorgaraget.

Styrelsen tillstyrker inköp av smörgåsar eller annat fika till de som städar stugan på våren.

Årets snöskottare har önskat en bryggplats för sommaren som ersättning för utfört arbete.

Styrelsen betalar 2000 kr till Erik F för detta års hyra och erbjuder även en dieseltankning för 3000 kr till snöskottaren.

En repetition av traktor- och traversutbildning ska genomföras i höst. Ev. kan HLR-utbildning också ske i samband med detta. Förslaget är att dessa utbildningsinsatser sker i samband med nästa varvsmöte den 16 september..

Vi har problem med tanklock på både traktor och stora RIB:en. Gert eller Anders får titta på traktorn och Fredrik R på RIB:en.

Lars W har tipsat om en oanvänd 20 tons kran i Skellefteå som går till skrot inom kort. Ev. kan den vara intressant för oss?

Mastskjulsgruppen sammankallas av Stefan under augusti för förflyttning av de master som nu finns i skjulet. Några ska ut, andra bara byta hylla. Allt för att bereda plats enligt den lista som finns på insidan av mastskjulsdörren.

Maria skickar en påminnelse om märkning av master och båtvagnar till alla medlemmar.

§5 Läget inför kappsegling och fest.

Få anmälda till festen, men fler till kappseglingen även om anmälningsformuläret på Sailarena inte är bra. Åke bedömer att tävlingssektionen klarar allt runt tävlingen med de personer som finns tillhands.

§6+7 Ungdomssektionen + Tävlingssektionen.

JSM och regionkval kommer inom kort. Vi har en eller möjligen två som ställer upp i JSM. De avgifter som betalas in för de seglingskurser som Åke och Anna-Lena ordnat, går direkt till Yngve. Ytterligare en kurs går i höst, men det är ändå kö till kursen.

§8 Övriga frågor.

Åke har fått information om att c:a 40 m polyuretanbryggor i Skellefteå ska säljas för c:a 200000 kr.

-Kanske intressant för oss?

§8 Nästa möte

Den 4 oktober kl 18.30 i klubbstugan.

Vid protokollet:

Justeras:

Stefan Norberg

Milan Kolar